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Vlaamse openbare instellingen – 

Kinderopvang 

Het probleem inzake het organiseren van de 
kinderopvang in de schoot van de Vlaamse 
openbare instellingen (VOI) wordt bij diverse 
VOI's regelmatig ter sprake gebracht in het 
kader van de respectievelijke interne 
begeleidingsplannen voor emancipatiezaken. 

1. Is er reeds een onderzoek geweest in de 
schoot van de VOI's naar de reële behoefte 
van dergelijk initiatief ? 
 

2. Zo ja, wat waren de resultaten en de conclu-

sie(s) ? 

 

3. Kan de minister mij een overzicht geven 
van de VOI's die onder zijn bevoegdheid 
vallen waarbij een kinderopvang is 
opgericht en van de modaliteiten voor het 
personeel ? 

N.B. : Deze vraag werd gesteld aan alle 
ministers. 

Gecoördineerd antwoord van minister Luc 
Van den Bossche 

Een aantal individuele VOI's hebben een 
enquête gedaan naar de behoefte aan 
kinderopvang van het personeel. Deze 
onderzoeken zijn echter niet recentelijk 
uitgevoerd en gebeurden niet onder impuls van 
de dienst Emancipatiezaken. De resultaten zijn 
de dienst niet bekend en kunnen gedateerd zijn. 

De dienst Emancipatiezaken heeft echter bij 
alle 11.000 personeelsleden van het ministerie 

van de Vlaamse Gemeenschap een zeer 
uitgebreide enquête naar de behoefte van 
kinderopvang afgenomen. Deze bevraging 
ging recentelijk door, in oktober 1997. Als 
bijlage vindt de Vlaamse volks-
vertegenwoordiger de synthese van de 
resultaten van de bevraging "kinderopvang". 
Uit de resultaten blijkt dat er vanuit de 
personeelsleden zeker een vraag uitgaat en dat 
zij verwachten dat het ministerie hierop zal 
ingaan. 

Deze enquête is ook bruikbaar voor de 
personeelsleden van de VOI's en is aan de 
emancipatieambtenaren aangeboden. Deze 
betoonden hiervoor grote interesse, maar zij 
zijn aangewezen op de toezegging van hun 
directie om deze enquête af te nemen. 

Tot nu toe organiseren twee VOI's zelfstandig 
kinderopvang. Dit zijn OVAM (Openbare 
Afvalstoffenmaatschappij voor het Vlaams 
Gewest) en OPZ (openbaar psychiatrisch 
ziekenhuis) Rekem. Deze laatste deed dit tot 
nu toe met subsidies van het ministerie. Werd 
de kinderopvang eerst door de 
emancipatieambtenaar georganiseerd, dan is 
dit nu in beide gevallen van haar overgenomen 
en is dit nu een onderdeel van het algemene 
personeelsbeleid. Een aantal Brusselse VOI's 
en VOI's met een afdeling in Antwerpen 
kunnen gebruikmaken van de kinderopvang 
die in Brussel en Antwerpen door de dienst 
Emancipatiezaken wordt georganiseerd. 

De emancipatieambtenaren hebben reeds meer-
maals meegedeeld dat zij zich niet van de 
indruk kunnen ontdoen dat dit aanbod aan 
kinderopvang voor personeelsleden van VOI's 
die niet in Antwerpen of Brussel zijn 
gehuisvest, of voor personeelsleden die in de 
buitendiensten van de VOI's werken, 
onvoldoende is. 
 

(Bovenvermelde bijlage ligt ter inzage bij het 

secretariaat van het Vlaams Parlement, dienst 

Schriftelijke Vragen – red.)

 


